



Company at a glance

لمحة عن الشركة

Company at a glance

لمحة عن الشركة

Insuria Insurance Brokers S.A.R.L was founded on 2017 as the result of years since 2006 of the company's founders practicing in the field of insurance brokerage and financial services to become one of the leading independent insurance brokers firms providing innovative tailor-made insurance solutions for companies to manage their specialized business risks, and for individuals to protect their most valuable assets.

Operating for over 12 years, we have developed an in-depth knowledge of all aspects of insurance; together with a thorough understanding of the key commercial and industrial sectors in Lebanon. During this time, we have earned a solid reputation for the highest standards of ethical and professional conduct; and have built enduring relationships based on mutual trust and respect through which to deliver long-term value to clients and insurance companies. We are committed to providing the highest quality of personalized, confidential, trustworthy and independent service.

The company licensed to practice the Insurance Brokerage activities by the Insurance Control Commission (ICC) No. 436 and subject to the provisions of the Insurance Regulation Law. C.R. no 2050340/Baabda, Finance Number 3351981, Capital LBP 5 Million.

جاء تأسيس شركة إنشوريا وسطاء تأمين ش.م.م عام 2017 كتتويج لمسيرة إنطلقت منذ العام 2006 لمؤسسي الشركة في مجال وساطة التأمين والخدمات المالية لتصبح واحدة من أبرز شركات وساطة التأمين التي تتمتع بإستقلالية تامة و تقدم حلول تأمينية مبتكرة تصمم خضِّيضًا للشركات حتى تتمكن من التركيز على أعمالها و الأفراد ليتمكنوا من حماية ممتلكاتهم الثمينة.

من خلال ممارسة إمتدت لأكثر من 12 عام في وساطة التأمين فقد دعمنا خبرتنا بالفهم العميق لجميع جوانب التأمين لتشمل القطاعات التجارية والصناعية في لبنان. في هذه الأثناء، حظينا بسمعة متميزة كان حجر الزاوية فيها هو المثابرة على إتباع أعلى معايير السلوك الأخلاقي والمهني. نهجنا كان أبداً ودوما قائما على بناء علاقات مستدامة مع عملائنا تسودها الثقة والاحترام المتبادل والتي مكنتنا من توفير خدمة خات قيمة فعلية.

الشركة مسجلة في سجل هيئات الضمان تحت الرقم 436 ومرخص لها بمزاولة أعمال وساطة الضمان وخاضعة لأحكام قانون تنظيم هيئات الضمان. سجل تجاري. 2050340 بعبدا، الرقم المالي 3351981 - رأس المال 5 ملايين ليرة لبنانية.

Why Choose Us?

Why Choose Us?

Before discussing why you should consider choosing Insuria Insurance Brokers S.A.R.L, let's take a look at the reasons for using an insurance broker rather than dealing directly with an insurance company. Many people perceive any 'middle man' as an unnecessary third party, likely to generate additional costs and cause mistakes. However, in the complex world of insurance, where things are far from simple, this is not the case. Insurance brokers are professionally trained to select the right policy for their clients and not to underinsure, thereby avoiding potential complications with claims. A broker helps obtain the most affordable insurance cover in a timely and stress-free manner; and most importantly, ensures that clients are matched with the ideal policy to meet their unique needs. Instead of costing more, using a broker can actually save money, and provide essential peace of mind that everything is comprehensively covered.

- 1 Independent advice
- 2 Insurance expertise
- 3 Industry knowledge
- 4 Tailor-made solutions
- 5 Negotiating the best deal
- 6 Managing risk
- 7 Personal service
- 8 Reliability and transparency
- 9 Global best practice
- 10 Peace of mind

لماذا نصن؟

لماذا نحـن؟

قبل التطرق لمناقشة لماذا يتوجب عليك التفكير في اختيار إنشوريا وسطاء تأمين ش م م، دعنا سوياً نلقي نظرة على بعض الأسباب التي قد تدفعك لاستخدام وسيط تأمين عوضاً عن التعامل مباشرة مع شركة التأمين. كثير من الناس ينظرون الى "الوسيط" أيا كان كطرف ثالث لا لزوم له، حيث أنه من المرجح أن يتسبب في تكاليف إضافية وأخطاء. ومع ذلك، و في عالم التأمين المعقد، حيث الأمور بعيدة كل البعد عن مثل هذه البساطة، لم يعُد هذا المنطق سارياً. إن وسطاء التأمين يمتلكون المهنية الذي تؤهلهم لاختيار الوثيقة الملائمة لعملائهم، وبالتالي تجنب التعقيدات المحتملة عند المطالبات. الوسيط يساعد في الحصول على أفضل تغطية تأمينية بأسعار منافسة في الوقت والاسلوب المناسب. الأهم من ذلك، هو أن يحصل العميل على التغطية المثلى التي تتلاءم مع احتياجاته الخاصة بالاضافة الى تجنبه التكلفة المرتفعة. بذلك يصبح استخدام الوسيط عاملا فعالاً لتوفير المال و الطمئنينة لأن مجمل الاخطار قد أخذت في الحسبان.

- ٦ المشورة المستقلة
 - 2 الخبرة التأمينية
 - 3 معرفة بالسوق
- 4 حلول تصمم خصيصاً لك
- 5 التفاوض للحصول على أفضل عرض
 - 6 إدارة الخطر
 - 7 خدمة خاصة
 - 8 الموثوقية وسرية البيانات
 - 9 أفضل الممارسات العالمية
 - 10 راحة البال

Our Services

Risk Management

Insurance starts with fully understanding a client's specific risks. Effective risk management is therefore a vital prerequisite to ensuring the most appropriate insurance cover. We start by listening to our clients - seeking answers to our many meticulous questions to ensure that we gather as much information as possible. This helps us to gauge a client's attitude towards, and knowledge of, risk management. We then arrange for a comprehensive risk survey of a client's assets or business to be conducted by a qualified engineer. This results in the identification and assessment of specific risks, and recommendations for minimizing probable risk occurrence and reducing losses in case of an accident. The survey takes into consideration clients' existing coverage, loss history analysis, and their exact needs and requirements in accordance with the nature of their business. Such an approach enables INSURIA to facilitate the smooth transfer of specified risks in the insurance contract from the client to the selected insurance company, which is the underlying tenet behind all insurance transactions.

خدماتنا

إدارة المخاطر

يبدأ التأمين بالفهم الكامل لمخاطر العميل المختلفة. لذا فإن الإدارة الفعالة للمخاطر هي شرط أساسي و حيوي لضمان الحصول على التغطية التأمينة الأنسب. الاستماع إلى عملائنا هو الخطوة الاولى - نتطلع للحصول على إجابات لعديد من الأسئلة الدقيقة وذلك لضمان جمع أكبر قدر ممكن من المعلومات. هذا يساعدنا على فهم مدى إلمام العميل في ما يتعلق بإدارة المخاطر و الكيفية التي تدار بها. ثم تأتي الخطوة الثانية و التي نقوم فيها بإجراء مسح شامل لأصول و ممتلكات العميل من قبل مهندس مؤهل. يتمخض عن هذا المسح تحديد وتقييم للمخاطر، و الخروج بتوصيات للحد من حدوث خسائر محتملة و التقليل من حجمها في حالة وقوعها. تأخذ هذه الدراسة في الاعتبار التغطية الحالية للعميل، وتحليل دقيق لسجل الخسائر، والاحتياجات والمتطلبات المحددة وفقا لطبيعة أعمالهم.

خدماتنا

Our Services

Insurance Brokerage

Our role as an insurance broker is to act as an independent intermediary between clients and insurers, and to advise on which insurance companies are best suited to meet a client's specific needs. To support the establishment of a long-term and mutually-beneficial relationship, we assign an Account Executive to manage a client's account. This involves regular visits to fully understand the client's business, and specific insurance needs and requirements. It also includes monitoring any changes in a client's circumstances, and amending the insurance cover accordingly.

As the saying goes, 'the devil is in the details', so we pay great attention to interpreting the wording and conditions of policies, and deciphering the small print. We then rank insurance companies by premiums, claims adjustment and prompt settlement.

Claims Processing

Our role does not end on selecting the best insurance coverage, in fact it starts through the moment the policy is issued to handling the entire claims process on your behalf. This starts from the moment that a client informs us of an accident or loss, when we immediately notify the insurer. We then prepare and submit a claim to the insurance company and loss adjustor, handle all documentation involved, negotiate a settlement, and achieve the optimum compensation in the fastest time possible. Part of our service includes the preparation of periodic claims statistics for a client's records, and their future use in analyzing a client's loss history when renewing insurance coverage.

خدماتنا

وساطة التأمين

دورنا كوسيط يتمثل في القيام بمهمة الوساطة بإستقلالية تامة ما بين العملاء وشركات التأمين، وتقديم المشورة للعملاء عن أي من شركات التأمين هي الأنسب لتلبية إحتياجاتهم المحددة.

لإنشاء علاقة طويلة الأجل مبنية على منفعة متبادلة، نقوم بتعيين مستشار تأمين لإدارة حساب العميل. وهذا ينطوي على القيام بزيارات منتظمة للعميل لفهم طبيعة أعماله واحتياجات ومتطلبات التأمين الخاصة به. كما يشمل أيضاً مراقبة أي تغييرات في ظروف العميل، وتعديل التغطية التأمينية وفقاً لذلك.

كما يقول المثل "الشيطان يكمن في التفاصيل"، ولذا فإننا نولي اهتماماً كبيراً لتفسير معاني وشروط الوثائق، و توضيح أية نقاط مهما كانت صغيرة. و من ثم نقوم بترتيب و تقديم إقتراحنا لأفضل شركة تأمين وفقا لـ التغطيات، الأقساط، ادارة و سرعة تسوية المطالبات.

معالحة المطالبات

لا تنتهي مهمتنا عند التوسط للحصول على أفضل تغطية تأمينية، بالواقع تبدء من لحظة صدور الوثيقة و لا تنتهي حيث تشمل تجهيز المطالبات كاملة نيابة عن عملائنا. هذا يبدأ من لحظة أن يبلغنا العميل عن وقوع حادث أو خسارة. حيث نقوم بإعداد وتقديم مطالبة لشركة التأمين و متابعتها مع مقدر الخسائر المعين، والتعامل مع جميع الوثائق ذات الصلة، التفاوض على التسوية مع إبقاء العميل على إطلاع، وتحقيق التعويض الأمثل في اسرع وقت ممكن. ويشمل جزء من الخدمة التي نقدمها إعداد إحصاءات دورية للخسائر التي تكبدها العميل، واستخدامها مستقبلاً في تحليل معدل الخسائر عند تجديد الوثائق.

MOTOR INSURANCE تأمين المركبات



PROPERTY INSURANCE تأمين الممتلكات



LIABILITY INSURANCE تأمين المسؤولية المدنية



HEALTHCARE INSURANCE التأمين الصحي



LIFE INSURANCE تأمين الحياة



ADDITIONAL LINES تأمينات أخرى





مجالات التأميـن

nsurance Solutions

نقدم برامج تأمين مصممة خصيصاً لتفطية وتلبية احتياجات عملائنا الأفراد والشركات من خلال منتجات التأمين الأكثر تنافسية من حيث الشروط والأقساط التي سيتم تكييفها خصيصًا لكل عميل. وتشمل على سبيل الذكر وليس الحصر، ما يلي:

We can arrange tailored insurance programs to cover and meet the needs of individual and corporate clients with the most competitive insurance products in terms of conditions and premiums that will be specifically adapted to each and every client. These include, but are not limited to, the following:

مجالات التأميـن



التأمين على المركبات

التأمين على المركبات هو نوع من وثائق التأمين التي يمكن للمستهلك شراؤها للسيارات والدراجات النارية والفانات وغيرها من المركبات والآليات. يغطي تكلفة إصلاح سيارة المؤمّن بعد وقوع حادث أو سرقة أو تلف أوضد أي مطالبات بالمسؤولية.

تقدم إنشوريا مجموعة واسعة من خدمات التأمين لتلبية احتياجات الشركات والمؤسسات التجارية والأفراد. في مجال التأمين على المركبات، نقدم الأنواع التالية من التأمين:

- ــ الأضرار الجسدية للطرف الثالث (الإلزامي)
 - ــ الأضرار المادية للطرف الثالث
 - تأمين الخسارة الكلية
- ــ تأمين التصادم الذى يغطى الأضرار التى لحقت بسيارتك نتيجة حادث فقط
 - التأمين الشامل على السيارات: يوفر أوسع مستوى من التفطية

Motor Insurance

Motor Insurance is a type of Insurance policy that consumers can purchase for cars, motorbikes, vans and other motor vehicles. It covers the Insured against the cost of repairing a vehicle following an accident, theft or damage; and against any liability claims. INSURIA provides a broad range of Insurance services to meet the needs of Companies, Business Establishments, Organizations, and Individuals. In Motor Insurance, we offer the following types of motor insurance:

- Third Party Bodily Injury (Compulsory)
- Third Party Property & material Damage
- Total Loss Cover
- Collision Cover will cover the damage to your car if you are in an accident.
- Comprehensive Car Insurance (All Risk) provides the broadest level of protection

تأمين العقار والممتلكات

دون حماية كافية من أخطار الحريق و ما ينتج عنها من أضرار، قد لا تكون أعمالك قادرة على مواجهة التحديدات مستقبلا. يمكننا توفير تغطية شاملة تتلاءم و طبيعة أعمالك، بحيث تتمكن من الاستمرار كالمعتاد.

- تأمين الحريق و الاخطار المتحالفة
 - تأمين جميع أخطار الممتلكات
- ــ تأمين إنقطاع الاعمال المكملة للإضرار المادية

Property Insurance

Without adequate protection against fire and allied perils, and other specialized risks, your business may not be able to survive a crisis. Whatever your type of property – be it an office, retail outlet, warehouse, factory or major industrial complex – we have the experience to arrange the most appropriate comprehensive cover, so that you can carry on with 'business as usual'.

- Fire & Allied Perils
- Property All Risk
- Business Interruption following Property Damage





التأمين تجاه المسؤولية المدنية

تأمين المسؤولية يمنحك غطاء ضد أي دعوى رفعت من قبل طرف ثالث في حال وقوع إصابات جسدية أو أضرار في الممتلكات أو محتوياتها. نحن نحدد جميع المخاطر ذات الصلة ونتأكد من أن أعمالك يشملها التأمين بشكل مناسب حتى تتمكن من التركيز على إدارتها.

- المسؤولية العامة الشاملة —
- مسؤولية اكتمال العمليات و المنتجات
 - ــ المسؤولية التعاقدية
 - أخطار المهن الطبية
 - ــ المسؤولية المهنية
- مسؤولية المحراء و المسؤولين التنفيذيين
 - ــ مسؤولية رب العمل و تعويض العمال
 - مسؤولية الناقل

Liability Insurance

Liability insurance is essential to ensure that you are covered against any legal or similar claim raised by a third party due to negligence in the event of causing physical injury, or damage to their property or possessions. We ascertain the relevant risks or hazards, and make sure that your business and professional staff are adequately covered and defended, so that you can concentrate on running your business.

- Comprehensive General Liability
- Completed Operation and Products Liability
- Contractual Liability
- Medical Malpractice
- Professional Indemnity
- Directors' & Officers' Liability
- Employer's Liability & Workmen's Compensation
- Carriers' Liability

تأمين الرعاية الصحية

تم إنتقاء برامج الرعاية الصحية لدينا لتناسب جميع الاحتياجات المختلفة. إذا كنت ترغب في الإعتناء بصحتك، صحة عائلتك أو حتى صحة موظفيك. سنقدم لك افضل تغطية صحية مع مرونة في اختيار الميزانية التي تناسبك.

- داخل المستشفى: يسري ﴿ ذَا الغطاء في حالة الظروف الصحية التي تتطلب دخول المستشفى و / أو خدمات الطوارئ و / أو الجراحة / الإجراءات داخل المستشفى.
- العيادات الخارجية: تشمل العلاجات والفحوصات خارج المستشفى مثل استشارة الطبيب والأدوية والفحوصات المخبرية والتشخيصية التي لا تتطلب العلاج داخل المستشفى.
- تغطيات اضافية: التغطية الصحية الدولية، تغطية الحوادث الشخصية،
 زيارة عيادة الطبيب.

Healthcare Insurance

Our healthcare plans are selected to suit a range of different needs. Whether you want to look after your own health, the health of your family or even the health of your employees. For a range of budgets, we offer cover to fit you.

- In-Hospital Cover: this cover shall apply in the event of health conditions requiring hospitalization, and/or emergency services and/or in-hospital surgery/procedures.
- Out of Hospital Cover: Out of hospital benefits are services such as physician consultation, pharmaceuticals, diagnostic tests which do not require hospitalization or in-hospital treatment/observation.
- Added Value Coverage: International Coverage, Personal Accident Cover, Out-Hospital Doctor's Visit.



LIFE INSURANCE تأمين الحياة 11

تأمين الحياة

التأمين على الحياة هي بوليصة تدفع مبلغ من المال للمستفيدين إذا تعرض الشخص المفطى للوفاة أو العجز جراء حادث او مرض. بنفس الطريقة التي يغطي فيها تأمين الممتلكات المنزل الخاص بك، فالتأمين على الحياة يغطي حياتك.

في حين أن مواصفات بوليصة التأمين تختلف من شركة تأمين لأخرى ومن بوليصة لأخرى، فإنها تكون الى حد كبير واحدة من الأنواع التالية:

- التأمين على الحياة لفترة محددة: يغطي لفترة محددة من الزمن -على سبيل المثال 15 أو 20 عاما. وتدفع هذه السياسات إذا توفي الشخص المغطى خلال تلك الفترة الزمنية.
- التأمين على كامل الحياة: يغطي طوال الحياة يُدفع التعويض متى توفي الشخص المغطى.
 - ــ تأمين الأمراض المستعصية
 - تأمين تقاعد الشيخوخة –

Life Insurance

life insurance is a policy that pays out an amount of money if the person covered dies. In the same way that home insurance covers your property, life insurance covers your life.

While the specifics of a policy will vary from insurer to insurer and policy to policy, they will pretty much fall into one of the following types:

- Term Life Insurance: covers for a specific amount of time, for example 15 or 20 years. These policies pay out if the person covered dies within that period of time.
- -Whole Life Insurance: covers for the whole of life these policies pay out whenever the person covered dies.
- Critical Illness Plan
- Retirement Insurance



مع من نتعامل؟

We cover them all نفطيهم كلهم

We are authorized and well reputed in the market to negotiate the requirements on your behalf with any insurance company in Lebanon. Some of the companies we work wit are:

نحن مرخصون ولنا السمعة الجيدة في السوق للتفاوض مع أي شركة تأمين في لبنان نيابة عنك لتأمين متطلباتك. بعض الشركات التي نتعامل معها هي:















^{*} All trade names and logos appearing are property of their respective owners, used for identification purposes only.

Let's Connect

تواصل معنا

Contact Us

إتصل بنا

هاتف:

فاكس:

برید الکترونی:

Tel: +961 1 550 386 | +961 70 74 64 64

Fax: +961 1 550 386

Email: info@insuria.com.lb

موقع الكترونى: Web: www.insuria.com.lb

العنوان: بيروت، الطيونة, بناية مرعي Address: Beirut, Tayouneh, Merei العنوان: بيروت، الطيونة, بناية مرعي

& Hamdan Bldg. 2nd floor وحمدان الطابق الثاني



© 2021 Insuria insurance brokers s.a.r.l - All rights reserved. insuria and the, insuria logo are registered trademarks All other trademarks are the property of their respective owners.

